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ZADEVA: Pobuda Vladi Republike Slovenije v zvezi s povečanjem števila medovitih 
rastlin na javnih površinah 
 
Na podlagi 66. in 98. člena Poslovnika Državnega sveta (Ur. l. RS, št. 70/08, 73/09,  101/10 in 
26/15) predlagamo, da Državni svet na Vlado Republike  Slovenije naslovi naslednjo pobudo: 
 
Vlada Republike Slovenije naj v sodelovanju z vsemi deležniki pripravi načrt oziroma 
pravila, na podlagi katerih se bo v Sloveniji na javnih površinah posadilo več avtohtonih 
medovitih rastlin. Prav tako naj Vlada Republike Slovenije dajalcem soglasij pri urejanju 
okolja, ki delujejo na državnem nivoju, predlaga, da podprejo saditev avtohtonih 
medonosnih rastlin.  
 
 

Obrazložitev: 
 
Komisija Državnega sveta za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je obravnavala pobudo 
Čebelarske zveze Slovenije, naj se z zakonom uredi obveznost države in lokalnih skupnosti, da 
se na javnih površinah sadi več avtohtonih medovitih rastlin. 
 
Komisija podpira pobudo, da se v Sloveniji na javnih površinah posadi več avtohtonih medovitih 
rastlin, ne podpira pa urejanja tega vprašanja z zakonom, temveč predlaga, da se to vprašanje 
uredi na nižjem, strokovnem nivoju v obliki priporočil ali strokovnih smernic ali na drug ustrezen 
način. 
  
Na predlog Republike Slovenije je Organizacija združenih narodov 20. maj razglasila za svetovni 
dan čebel in letos ga v tem kontekstu obeležujemo prvič. Znano je, da večja populacija čebel 
pomeni večji kmetijski pridelek, po drugi strani pa je pridelava medu pomembna gospodarska 
panoga. Osebe javnega prava lahko k temu pripomoremo tako, da pri urejanju okolice svojih 
objektov oziroma pri urejanju svojih zemljišč poskrbimo za primeren delež posajenih medovitih 
rastlin. Obenem pa se zavedamo, da vsaka medovita rastlina ne sodi v vsako okolje. Ker je je 
različnih dajalcev soglasij pri urejanju prostora dandanes občutno preveč, nasprotujemo 
dodajanju novih, zaradi tega predlagamo, da se v sodelovanju z vsemi deležniki pripravi pravila 
zasajanja medovitih rastlin na podzakonskem nivoju. 
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